
CURS 22/23
REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA ACTA Núm. 19

Assistents: Anna, Pili, Virginia, Carles, Xavi, Raquel, David Data: 02/03/23
Hora: 21’30 h.

COMISSIÓ/TEMA SITUACIÓ/ACORDS TASQUES RESPONSABLE

Aprovació de l’acta
anterior

Repàs de les tasques pendents.

Reglament de
Règim Intern

Al grup de treball s’ha fet un l'índex. A cada comissió es donarà unes preguntes
sobre les informacions que hauran d’escriure: membres, funcions, cada quan es
fan les reunions,.. serà diferent segons la comissió.

Mobilitat

Jornada Clean Cities: es va fer el dimarts. Van explicar l'experiència de Manresa,
va tenir molt èxit al públic. Passaran una nota de prensa, en acord entre
l’ajuntament i les escoles implicades.

Dubte de tresoreria: els usuaris de la L1 han de pagar assegurança de 5€? ningú
ha reclamat aquests diners per fer efectiva l'assegurança.

Demanar-ho a l‘Andreu Virginia

S’ha fet una instància sobre l’entorn escolar: explicant que el caminet hi ha molta
brutícia i que s’aparca al descampat del costat de l’escola causant perill pels
vianants.

El dia 7/3/2023 hi ha una reunió amb l’ajuntament sobre les obres del costat de
l’escola. Hi assistiran: l’Eugènia, l’Andreu i la Pili.

Aprofitar per dir que el
bus de la L1 de les 9 del
matí va molt ple.

Pili

El bus de la L8 va molt ple. S’ha demanat que el bus de reforç que van posar
amb 5 minuts de diferència,surti a la mateixa hora que el primer perquè sinó
s’arriba tard. No s’aprofita per aquest motiu

Portes obertes de
l'escola

Es va allargar molt la visita amb les explicacions de l’escola.



Menjador

Portes obertes de menjador: seran al març. Es penjaran les graelles al vestíbul
perquè les famílies puguin apuntar-se.
Com a màxim diumenge s’ha d'enviar el mail informatiu

Redactar el mail David

Entrevista de valoració del servei: aquest any es passarà a les famílies que hagin
anat a les portes obertes del servei de menjador.

Des del monitoratge van valorar que quan membres de la JuDi van fer la visita al
servei no sabien qui eren les dues persones que feien observacions. Demanen
que per una altre vegada es presentin als monitors perquè sàpiguen qui són.

Intervencions vàries:

Estan contents amb el cuiner, tot i que hi hagi hagut algun dia puntual que el
cuinat pogués ser millor. En general és bo i ha millorat respecte el curs passat.

Són conscients que els infants de 6è mengen més i donen opció a repetir.

Els infants sobretot a grans que mengen més tard, arriben a l’hora del menjador
amb molta gana. S’aporta la idea de que es pugui portar entrepà per esmorzar. A
grans s’han de gestionar el temps d’esmorzar i de pati, a vegades no mengen
per anar a jugar. A CG s’introduirà la opció de menjar alguna fruita abans de
l’estona de lleure, que es va treure en temps de pandèmia.

Millora en el funcionament de l'aplicatiu. Encara hi ha algunes vegades que
famílies s’obliden de marcar els menús.

Pam i Pipa demana comprar material de circ perquè estan oferint aquesta
activitat a l’estona de lleure de menjador. Passaran una llista de necessitats.

Posar a l’acta de reunió
amb les CoDi’s: Parlar
amb gestió de fer un
esmorzar més variat

Raquel

Pam i Pipa no esta enviant les llistes dels menús diaris, quants diners s‘han
recollit d’aportacions i quants diners s’han gastat de material, reparacions i
monitors extres.

Reclamar-ho David

Proposta gestoria Hi ha una mare que té coneixements dels tràmits de la gestoria. Els tràmits que
es fan són: 111, 190, 347

Demanar-li si té
disposició

Carles

Complementàries S’estan atrassant els pagaments als monitors i monitores de complementàries.
S’ha passat l’avís a la comissió d’estar al cas.



Reunió JuDI + CoDi

L’equip de gestió té pendent d’acabar el full informatiu per les famílies.

Recordatori de que totes les comissions han d’estar al cas de que si necessiten
monitoratge han de comunicar-ho a la referent (Maite).

Es va treballar un document especificant qui paga què. Està penjat al drive.
L’equip de gestió té el dubte de qui paga l’esmorzar del dia especial.

Proxima reunió 31 de març

Posar el tema a la
pròxima reunió amb
CoDi: l’esmorzar del dia
especial el paga Pam i
Pipa

Raquel

Assemblea
En parlem la propera setmana. Proposta de fer-la després de setmana santa.

Solidària

Es va acordar amb el tresorer de l’escola que els diners recollits per la comissió
solidària es posaran a disposició de l’equip de gestió el curs següent. D'aquesta
manera poden saber els diners que poden tenir per becar colònies. Sinó n’hi
hagués prou per cobrir la necessitat ho pagaria l’escola i ho posaria en
coneixement per intentar fer més accions que aportessin donatius.

La donació d’aquests diners es faran pagant directament a les cases de colònies
l’import becat.

Hi ha pendent de saber qui cobrava les aportacions solidàries voluntàries:
l'escola o a comissió de solidària.

Data propera reunió: 09/03/2023 14’45h


